

Date: 31 August 2020

التاريخ: 31 أغسطس 2020

**Mr. Hamad Abdulla Al Ali**  
**Acting Head of Listed Companies Affairs Department**  
**Abu Dhabi Securities Exchange**  
**PO Box 54500**  
**Abu Dhabi, UAE**

السيد/ حمد عبد الله العلي  
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة بالإتابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
صندوق بريد 54500  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

The Board of Directors gives notice of its intention to adopt a written resolution by circular on 3 September 2020, at 9:00 am to appoint Mr. Mohamed Al Hashimi as Chief Financial Officer, effective from 30 September 2020.

يعلن مجلس إدارة شركة أدنوك للتوزيع نيته إصدار قرار بالتمير بتاريخ 3 سبتمبر 2020 ، في تمام الساعة التاسعة صباحاً، بتعيين السيد/ محمد الهاشمي في منصب المدير المالي التنفيذي للشركة، اعتباراً من تاريخ 30 سبتمبر 2020.

Mr. Al Hashimi is currently ADNOC Distribution's Chief Operations Officer (COO) and was closely involved in ADNOC Distribution's Initial Public Offering (IPO) and subsequent investor engagements and, as the serving COO, has a thorough understanding of the business. Mr. Al Hashimi spent almost ten years at ADNOC Group where he progressed to become Senior Vice President in the Group Strategic Investment and Asset Management & Business Development teams. Mr. Al Hashimi was educated in the United States where he attained his Master's Degree at Harvard University.

وجدير بالذكر أن السيد الهاشمي يشغل حالياً منصب المدير التنفيذي للعمليات للشركة، وقد شارك عن كثب في الاكتتاب العام الأولي لشركة أدنوك للتوزيع وما تلاه من تواصل مع المستثمرين، كما يتمتع بفهم معمق لأعمال الشركة بصفته الحالية كمدير تنفيذي للعمليات. وقد أمضى الهاشمي نحو عشر سنوات في مجموعة أدنوك حيث ارتقى في مسيرته المهنية ليشغل منصب رئيس تنفيذي أول لدى فريق الاستثمار الاستراتيجي و إدارة الأصول وتطوير الأعمال لدى مجموعة أدنوك. والسيد/ الهاشمي حاصل على درجة الماجستير من جامعة هارفارد (الولايات المتحدة).

Mr. Al Hashimi would replace Mr. Petri Pentti, who is set to step down to return home to Finland and spend time with his family.

سيحل السيد الهاشمي محل السيد بيتري بنتي الذي تنحى من منصبه الحالي من أجل العودة إلى وطنه فنلندا والتفرغ لعائلته.

مع فائق الاحترام والتقدير،

Best regards,



بين هينيسي  
المستشار القانوني وسكرتير مجلس الإدارة  
**Ben Hennessy**  
**General Counsel & Corporate Secretary**